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Mødedato Torsdag 25. maj 2023 

Mødetidspunkt Kl. 19.00 

Sluttidspunkt for møde Mødet tilstræbes afsluttet senest kl. 22.00 

Mødelokale Skudehavnens mødelokale, 8400 Ebeltoft 

Udsendelsesdato 20-05-2023 

Deltagere Jeppe Hougaard, Ib Oustrup, Jens Leich, Arne Christensen, H C Matthiesen, Kenneth 
Friis Rasmussen, Michael Kastrup 
 

Afbud fra Frank Lavrsen 

Fraværende  

Bestyrelsens  
underskrifter: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
                 Ib Oustrup                                           Arne Christensen 
 
                                     
 
                 Jeppe Hougaard                          Michael Kastrup   
 
                     
 
  Frank Lavrsen                 
  
       
 

  Jens Leich                H C Matthiesen  

 
 
 
 

BESTYRELSESMØDE 
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01 Siden sidst, meddelelser, indkommen post 

 
Nyt fra Formanden:  

• Generel opdatering fra Formanden 
o Vild med Vand – forespørgsel for support, Lone har lavet Facebook side.  
o Havnerengøring – forslag fra Lodsejerne (samme dag som Vild med Vand). 
o Brolauget v. HC, Stiftende GF, adgang til bankkonto, flydebro udlagt, Havnepersonale udlægger 

flydebro næste gang.  
o IO og Kenneth har haft møde med Bo Worsø og Kenneth (Trafikhavnen), forslag om udbedring af 

asfalt/bump.  
 
Punkter ved havnefoged: 
Generel status vedr. havnens drift siden sidste møde, orientering v/Kenneth 

• Administration og økonomi: 
o Indestående på konto: kr. 841.668, - 
o Ubetalte regninger: kr. 9.230, - 
o Udestående: kr. 56.000, - 
o Kranlån: kr. 224.530, - 

 

• Personale:  
 

• Havnen, herunder huse og driftsmaskiner etc. 
o Ledige pladser: 0 
o Gældsbeviser, indskyder tilgodehavender: 2 
o Andet som skal vendes med bestyrelsen:  

EL: mindre forbrug på 400 kW 

• Indkommen post/e-mail:  
o Henvendelse fra kano og kajakklubben vedr. uddybning. – forslag behandlet på mødet og det er et 

generelt ønske for hele havnen. Dette vil ikke blive fortaget på nuværende. 
o Klage fra Lodsejer via deres formand – Flere punkter i klagen, bl.a. skiltning, uro, master m.m. – IO 

tager en snak med Anders Formand. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Referat for bestyrelsesmøde d. 25/5 2023 
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02 Aftenens emner  

 
 

03 Eventuelt 
 

 
 

• Status på samarbejde med SK og indsendelse af ansøgning til     

•    Erhvervsfremmebestyrelsen – Ib – Ansøgning indsendt af SK, BOGL-præsentation udsendt til Bestyrel-
sen for Ebeltoft Skudehavn.  

• Præsentation af vores/arbejdsgruppens fremsendte oplæg – Ib – udsendt til Bestyrelsen.  

• Forsikringer, Status – Jens – Jens skal bruge data for sagen, for at kunne fremsende en ”håndskreven” 
anmeldelse via e-mail. IO efterspørger hændelsesforløb fra skadelidte. (plus skriv fra Hasse).   

• Forsikringssag, bugsering – Kenneth (Frank) – Kenneth beder de skadelidte om at anmelde sagen ved 
eget selskab, herefter kontakter Frank/Kenneth egen forsikring.  

• Pladsoptimering, Vedtægter m.m. – Frank – udsættes til næste møde.  

• Solcelleanlæg – Arne – afventer stadig tilbud fra Holmris. Forespørgsel ved Revisor stadig uafklaret. Arne 
rykker Revisor. 

• Input til projektstyring/porteføljestyring – Michael – IO har fremsendt input. Alle bedes indsende input hvor 
relevant for individet.  

• Redningsstiger – Arne – Redningsstiger fra Tryg (3 stk.) modtaget, Kenneth og Jeppe beslutter hvor de 
skal monteres. Jeppe undersøger om vi kan søge igen. Arne meddeler det Svenske firma at vi ikke skal 
bruge grej på nuværende.  
 

• Opfølgning/udeståender fra sidste referat (som ikke allerede er med under aftenens punkter):  
 - Ramslag salg. 

• Kenneth kontakter SK mht. fleksjobber – Erik Thomsen har kontakt med Kommunen herom.  

• Ny mødekalender udsendes (hver tredje torsdag i måneden – undtagen juli). 

• Arne nævner SF sten – Kenneth tager dem løbende.  
 

http://www.skudehavn.dk/

